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Fractie  #  Vraag/input  Antwoord/reactie  
VVD  1  In de eindverantwoording staat een 

lezenswaardig overzicht van geleerde 
lessen van de organisatie. Als het gaat om 
de provincie en de bijdrage en meerwaarde 
van de Vuelta: wat zijn de 5 tops (wat ging 
goed) en wat zijn de 5 tips (wat kon/ kan 
beter) die de provinciale organisatie zou 
benoemen?  
  

Tops 
1a.De meerwaarde van de Vuelta voor de 
provincie Utrecht zit vooral in de directe en 
indirecte uitstraling van het 
wielerevenement. Hierbij gaat het zeker om 
het veilig organiseren van deze koersdagen 
met veel publiek langs de kant.  
1b.Daarbij zijn we trots op het succesvol 
samenbrengen van deelnemers aan een 
veelheid van activiteiten in de dorpen en 
regio van de provincie Utrecht en de 
netwerkontwikkeling met onze mede 
bestuurders.  
1c.De landelijke en internationale promotie 
van de Utrechtse Heuvelrug en de stad 
Utrecht is door de organisatie uitstekend 
vorm gegeven.  
1d. De aandacht voor fietsmobiliteit in de 
brede zin is een belangrijke doelstelling in 
het provinciale beleid, die hier ook 
nadrukkelijk in beeld is geweest. 
 
Tips 
Bij een evaluatie komen ook 
verbeterpunten langs.  
1e. Voor ons zou met name de lengte van 
het activatieprogramma (100 dagen) onder 
de loep genomen kunnen worden, omdat 
het moeilijk bleek de aandacht zo lang vast 
te houden. En deels in de vakantieperiode 
viel.  
1f. Het financiële ondersteunen van 
activaties was door de verplaatsing van het 
evenement (van 2020 naar 2022) een 
organisatorische uitdaging.  
1g. Het bekijken van een grotere gebied 
waar de etappes doorheen fietsen binnen 
de provincie Utrecht (nu was het vooral de 
Utrechtse Heuvelrug) om te promoten kan 
ook voor een volgende keer meespelen. 
  

GroenLinks  2  Met veel interesse heeft GroenLinks de 
eindrapportage en eindevaluatie van La 
Vuelta ontvangen en doorgenomen. Het 
doet ons deugd te lezen dat de cijfers in 
het eindrapport en de evaluatie uitgevoerd 
door de Universiteit Utrecht laten zien dat 
de doelstellingen meer dan gehaald zijn. 
Ook wordt Nederland het fietsland door 
Vuelta-directeur Javier Guillén bejubeld om 
haar organisatiekracht en heeft dit mogen 
laten zien door het evenement op een 
goede en veilige manier te kunnen 
organiseren. GroenLinks wordt enthousiast 
van deze woorden en heeft de volgende 
vragen over de evaluatie.  
 

De economische en maatschappelijk 
impact zijn groot. Dit is te enerzijds af te 
meten aan de hoeveelheid bezoekers en  
activiteiten (en deelnemers daaraan) die 
geïnitieerd zijn doordat de Vuelta 
Nederland aandoet. 
Anderzijds is er ook een moeilijker te meten 
effect aan de kant van netwerkontwikkeling, 
enthousiasmeren en sociale verbindingen 
leggen. Dat het effect hier groot is, mede 
doordat er in de na Covid tijd veel behoeft 
aan is, geven de rapportages al aan. Dit 
effect houdt niet op bij het evenement zelf, 
en loopt dus nog steeds door. 
De economische impact wordt geschat op 
circa 17,6 mln. euro voor de provincies 



Wat is de economische en 
maatschappelijke impact van het 
wielersportevent ‘La Vuelta Holanda’ en 
hoe kunnen we dit afwegen/analyseren ten 
aanzien van de kosten die zijn gemaakt?  
 

Utrecht en Noord-Brabant (bron: Evaluatie 
van Bottenburg koersen tussen ambitie en 
budget, bijlage 3 statenbrief). 
Hier staan 15,3 mln. euro organisatiekosten 
tegenover. Waarvan provincie Utrecht 2,35 
mln. euro heeft bijgedragen. 

 3  Hoe komt het dat de maatschappelijke 
waarde van het evenement groter was dan 
vooraf voorzien?  

Het enthousiasme waarmee organisaties 
en publiek zijn ingesprongen op de 
mogelijkheden van dit evenement was 
buitengewoon groot. Daarnaast is dit 
evenement voorbereid tijdens de corona 
pandemie en uitgevoerd erna, dat maakt 
het moeilijk te voorspellen wat de 
opbrengst kon zijn. 

  4  Welke kansen zijn er gemist op grotere 
maatschappelijke impact en welke kaders 
hadden hiervoor moeten worden 
opgerekt?  

Door de keuze van het routes van de 
etappes heeft de Vuelta vooral grote 
maatschappelijke impact gehad in het 
gebied van de twee provincies met daarin 
de drie steden. Het gebied vergroten kan 
dan het maatschappelijk effect vergroten. 
Door de financiële randvoorwaarden 
(beschikbare budget) zijn er onderdelen 
afgevallen die ook ondersteuning en 
daarmee maatschappelijk effect hadden 
kunnen krijgen. Extra geld helpt. 

  5  Over de publiek-private samenwerking 
wordt door een van de onderzoekers 
gezegd: “Ik ben ervan overtuigd dat hier 
een model is ontwikkeld dat toepasbaar is 
op andere activiteiten, waarin publieke en 
eventueel private partners met elkaar 
samenwerken, ook buiten de sport”. Dit 
klinkt veelbelovend. Wat wordt hiermee 
precies bedoeld? Welke lessen kunnen we 
uit de samenwerking van La Vuelta trekken 
voor andere samenwerkingen, ook buiten 
de sport?  

 De stichtingsvorm die gekozen is als het 
organisatiemodel voor de Vuelta is een 
goede vorm gebleken om de private en 
publieke belangen te vertegenwoordigen. 
Dit werkt door in de projectorganisatie, 
omdat die verantwoording aflegt bij de 
Stichting. 
Hierdoor is er een onafhankelijk orgaan dat 
beide belangen vertegenwoordigd en dat 
kan prima op andere samenwerkingen 
worden toegepast. 
Belangrijk hierbij is dat de rollen en 
verantwoordelijkheden goed worden 
vastgelegd en gevolgd. 

  6  Waarom is het duurzaamheidsaspect 
vooral de ambitie geweest bij de activatie 
en niet bij de initiatieven rondom de 
economische doelstellingen?  

Duurzaamheid is ook bij de initiatieven 
rondom de economische doelstellingen 
meegenomen. Economie en duurzaamheid 
gaan samen op. Bevordering van fietsen en 
bedrijven rondom fietsinnovaties zijn 
gestimuleerd. 

  7  Is de inclusiviteit vooral bereikt voor de 
groep minder valide personen?  

Inclusiviteit wordt bereikt door het 
evenement zo goed mogelijk toegankelijk 
te maken voor iedereen, zonder uitsluiting. 
Dit is vaak het meest zichtbaar bij de groep 
minder valide personen. Echter de 
organisatie heeft ingezet op een brede 
inclusive benadering. Voorbeelden hierbij 
zijn ; sporten voor iedereen toegankelijk, 
samenwerking met de sociale agenda, 
activiteiten met diverse organisaties als 
Bartimeus. 

  8  Denkt het college een soortgelijke 
wielerevenementen of een andere groot 
(sport)event weer te willen organiseren? Zo 
ja, wat zijn dan de belangrijkste uit de 

 Het college kijkt met tevredenheid terug op 
dit evenement. Tegelijkertijd was de 
opgave groot om dit met elkaar te 
organiseren, risicovol deel te nemen aan 



Vuelta geleerde mechanismen die bij de 
overweging een rol spelen??  

de projectorganisatie en met de opdracht 
van de staten (geen geld erbij) uit te 
voeren. Bij een volgend evenement zal een 
nieuwe afweging moeten worden gemaakt. 

  
 


